

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DAIRY Date: 12-04-2026 10:31:37 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الألبان الأردنية التاريخ: 12-04-2026 10:31:37 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of JORDAN DAIRY cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 1:00 on 25-04-2026 at Zoom video conference at Al Arena Hotel to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الألبان الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 25-04-2026 الساعة 1:00 في برنامج الاتصال المرئي زووم فندق الارينا وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
Amending the powers and duties of the Board of Directors in the Company's Memorandum of Association and its internal bylaws with respect to borrowing, so that borrowing shall be "without limitation," for the purpose of enabling the Board to carry out all أعمال necessary to ensure the proper functioning of the Company. This also includes amending its powers regarding the mortgaging of the Company's real estate and assets, and the provision of guarantees, so that such actions may be	1- تعديل صلاحيات وواجبات مجلس الادارة في عقد تأسيس الشركة ونظامها الداخلي وذلك فيما يتعلق بالإستدانة لتصبح الإستدانة "بالغلا بلاغت" لغايات تمكين المجلس من القيام بكافة الأعمال التي تكفل حسن سير العمل في الشركة وكذلك تعديل صلاحياته فيما يتعلق برهن عقارات الشركة وموجوداتها وإعطاء الكفالات ، بحيث تكون بالغلا بلاغت قيمتها .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan AlMajdoubeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan AlMajdoubeh